
Minnesanteckningar 
Kollektivtrafikberedning 

15 mars 2023 



 

 

Kollektivtrafikberedning minnesanteckningar 

Plats och tid 2376, 2023-03-15 14-17 

Närvarande Amalia Setterstig, trafikplanerare 

Marianne Ardin, nämndsekreterare 

Henrik Jörgensen, kollektivtrafikstrateg 
Jyrki Vainio, enhetschef teknikförvaltningen 

Peter Hägglund, Kollektivtrafikutvecklare 

Per Edman (V) 

Wolfgang Brunner (MP) 

Tommy Gardell (S) 

Mariette Nicander (M) 

Peter Oliveskog (SD) 

 

 

 
 

 

  

   

 



 

 

 

Register 
 

1.       Välkommen 

2.       Kollektivtrafikberedning och dess roll 

3.       Användning av bilbälte i kollektivtrafiken 

4.       Genomgång av preliminär plan för kommande möten under året 

5.       Detaljerad genomgång nytt stadslinjenät inklusive ekonomisk påverkan    
och investeringar 

6.       Diskussion om hållplatsutrustning och dithörande upphandling 

7.       Implementering av Vandra med koll 

8.       Avslut  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 

 

1. Ordförande Mariette Nicander (M) hälsade välkommen.  
 

2. Ordförande Mariette Nicander (M) förklarade att denna grupp framåt 
kommer att benämnas Kollektivtrafikberedning eftersom den inte har 
beslutsmandat. 
 

3. Kollektivtrafikstrateg Henrik Jörgensen och enhetschef Jyrki Vainio 
presenterade användning av bilbälte i kollektivtrafiken. 
Transportstyrelsen säger att alla busspassagerare som är äldre än tre år ska 
sitta på en plats med bilbälte om en sådan plats är tillgänglig, och ska använda 
bältet. I de fall det finns särskilda skyddsanordningar för barn under 3 år 
tillgängliga på bussen bör denna användas. 
Kollektivtrafiken på Gotland informerar via skärmar i bussen om att 
bälten finns och ska användas. Vid införande av nya bussar ska en ljud 
slinga användas för att informera resenärer via högtalarsystemet. 
 

4. Genomgång av preliminär plan för kommande möten under året. 
Planen bifogades kallelsen till dagens möte. 
 

5. Detaljerad genomgång nytt stadslinjenät inklusive ekonomisk påverkan    
och investeringar. Kollektivtrafikstrateg Henrik Jörgensen och 
enhetschef Jyrki Vainio presenterade utredningen om nytt stadslinjenät 
som arbetsutskottet fått 15/3. Gruppen diskuterade att planerade 
ändringar måste kommuniceras ut till allmänheten i god tid innan 
genomförande. Kommunikation ska även göras vid lansering, tex gratis 
vecka så att resenärerna får prova de nya linjerna. Linjeförslagen 
diskuterades i detalj. Diskussion om den föreslagna lösningen runt 
Kung Magnus väg. Till nästa möte förtydligar kollektivtrafikenheten 
när Sandhedsvägen ska byggas. Förslaget är beroende av att medel 
avsätts i budgetberedningen 2023. Det finns goda möjligheter att få 
statlig medfinansiering på 50% av kostnaderna.  
 

6. Diskussion om hållplatsutrustning och dithörande upphandling. 
Kollektivtrafikstrateg Henrik Jörgensen berättade om den kommande 
upphandlingen baserad på den nyligen beslutade hållplatshandboken. 
 

7. Implementering av Vandra med koll. Kollektivtrafikstrateg Henrik 
Jörgensen berättade om ”Vandra med Koll” 
https://vandramedkoll.se/  https://vandramedkoll.se/gotland./    
Tjänsten erbjuder bland annat förslag på resor med kollektivtrafik där 
du kan vandra mellan hållplatser. Ett förslag kommer att presenteras 
för tekniska nämnden i april. 
 

8. Mötet avslutas. Nästa möte för kollektivtrafikberedningen är 5 april kl 
13-15 i lokal 2476, Graip plan 4. 

https://vandramedkoll.se/
https://vandramedkoll.se/gotland/
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